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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-14/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,   30. 03.  2012 
                                    
 
 

 
ZAPISNIK 

S 18.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

18  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana u srijedu, 29. 03. 2012 s početkom u 18,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO 
5. Jordan Ante, član VMO 
6. Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 

Sjednici nisu bili nazočni:  
 
Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Primjena Zakona o fiskalnoj odgovornosti 
2. Izvještaj sa sastanka sa odgovornima za radove u Ulici Oktavijana Valića 
3. Tekuća problematika 

- informacija o objavi oglasa za prijedloge prioriteta za 2013. godinu 
- informacija o objavi oglasa za okućnice i balkoni za 2012. godinu 
- prijedlog koordinatora za obilježavanje Dana Svetog Vida 
 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad1. 
Predsjednik Vijeća MO gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike sa Zakonom o fiskalnoj 
odgovornosti koje odreñuju pravila kojima se ograničava državna potrošnja, ali i jača 
odgovornost za zakonito namjensko i svrhovito korištenje proračunskih sredstava učinkovito i 
djelotvorno funkcioniranje sustava financijskog upravljanja i kontrola u okviru proračunom 
odnosno financijskim planom utvrñenih sredstava. 
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Temeljem Uredbe o sastavljanju i predaji Izjave o fiskalnoj odgovornosti i izvještaja o primjeni 
fiskalnih pravila predsjednici vijeća mjesnih odbora kao čelnici mjesnih odbora na području grada 
Rijeke bili su u obvezi potpisati Izjavu o fiskalnoj odgovornosti za 2011. godinu, a kao 
proračunski korisnici  jedinice lokalne samouprave (Proračuna Grada Rijeke). 
 
 
Vijeća mjesnih odbora svoje programske aktivnosti predlažu  i provode sukladno uputama 
Odjela za gradsku samoupravu i upravu kako u pogledu pisanja prijedloga programa i  izvještaja 
o realizaciji programa, tako i uputama o financiranju programskih aktivnosti kao i voñenja 
cjelokupne financijske operative, a sve u skladu s Odlukom o načinu financiranja djelatnosti 
mjesnih odbora na području Grada Rijeke. 
 
 
              Vijeće upoznato sa gore navedenim 

 

 
 
 
Ad2. 
 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike sa radovima koji još uvijek traju u Ulici Oktavijana Valića, 
takoñer je upoznao vijećnike o održanom sastanku koji se održao 19.03.2012. godine gdje su bili 
prisutni izvoñači i investitori. 
Zaključak sastanka je slijedeći: 

1. Vijeće je tražilo da se definiraju rokovi izvršenja radova te je dogovoreno da će se radovi  
završiti sa svim kompletnim asfaltiranjima  do 08.04.2012. godine  

2. Vijeće nije zadovoljno da se na pojedinim lokacijama širina ceste smanjuje s obzirom da 
je predviñeno prema plan u mjesnog odbora uvoñenje prometovanja linije 4A na tim 
prometnicama 

3. Upozorava investitore i nadzorni da će biti problema sa slivnim vodama 
4. Potrebno je završiti podizanje zida u Ulici O.Valića 56  
5. Potrebno je urediti tj. spoj u ulici Oktavijana Valića preko puta ulaza u policijski poligon iz 

razloga što su sjedne strane kocke a s druge strane visoki asfalt zbog čega se često 
vozila oštećuju zbog prevelikog nagiba, nagib na cesti potrebno smanjiti , investitor 
obećao da će isti izvršiti 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Ad3. 
 
 A/ Predsjednik upoznao vijećnike sa objavom oglasa u Novom listu a vezano za prikupljanje 
prijedloga za prioritete manjih komunalnih zahvata za 2013. godinu. Takoñer će isti biti objavljen 
na našoj web stranici i plakatima na terenu MO 
 
B/ Takoñer je upoznao vijećnike i sa objavom oglasa za prijavu najljepših okućnica i balkona za 
2012. godinu koji se već treću godinu održavaju, a podjela nagrada je  u listopadu kada se 
obilježava Dan Mjesnog odbora. 
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C/ Budući da se i ove godine obilježavaju Dani Svetog Vida predsjednik je obavijestio vijećnike 
da se prvi radni sastanak a ujedno i koordinator predloži gospoña Ksenija Velčić. Gospodin Teo 
je predložio da se na spomenute dane učestvuje u boćanju,  briškuli i trešeti . Takoñer je 
predložio da se najprije održe turniri za grañane – učesnike kod nas i tek onda se ide sa 
prijedlogom za Sv. Vid.  
.  

 
 

 
 
 
 
Sjednica je završila  u  19,30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


